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Београд - Директор ВАЦ-а Бодо Хомбах каже да се са Александром Тијанићем срео
само једном, 2005. године. ВАЦ демантује да је Тијанићу нудио милион и по евра.

  

Поводом изјава које је Станко Суботић изнео у емисији "Између редова", “ВАЦ група“ је
подсетила на изјаву Хомбаха из 2009. у којој је потврдио сусрет са Тијанићем.

  

Он је тада рекао да се с Тијанићем састао 19. маја 2005. године, и да се након тога нису
виђали:

  

“Господина Тијанића сам први пут срео 19. маја 2005. године измедју 20.30 и 23.45, након
чега никада више нисам са њим причао. Господин Суботић, који је у том тренутку био
наш пословни партнер у 'Футури плус', је повео господина Тијанића на вечеру која се
одржавала у Дизелдорфу. Имао сам утисак да су господа пријатељи и господин Тијанић
ми је у току разговора на уверљив начин објаснио шта ћемо ми, односно шта ће ВАЦ све
погрешно да уради својим учешћем у друштву 'Политика новине и магазини'. О новцу се
није причало.“

  

Како се наводи у саопштењу ВАЦ-а, оно чега се Бодо Хомбах сећа јесте пријатна вечера
и размењивање искустава са господином Тијанићем с обзиром на заједничку прошлост
као министара у владама својих држава.

  

Хомбах није желео да дода ништа тој изјави, наводећи да је бесмислена информација да
је “ВАЦ група“ понудила милион и по евра Тијанићу. Ниједан менаџер у компанији не
зарадјује толико, саопштено је из ВАЦ-а.
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